## 東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 099/24-25 學校捐血日 2024/2025

## 敬啟者:

為響應紅十字會「捐血救人」的呼籲,本校特邀香港紅十字會輸血服務中心於三月八日(星期五) 到校舉辦捐血日,參加者將於當天特定時間參與捐血活動。

捐血活動極具意義,既可貢獻社群,幫助有需要的人;亦可體驗生命之可貴。是次活動歡迎 16 歲或以上的學生參與,16 至 17 歲首次捐血的學生須得家長同意,並填妥「家長/監護人同意書」方可捐血;而同意書將稍後派發。請參加者於捐血當天帶備身份證或有效旅遊證件,並留意事前需有充足休息,進食早餐,以確保身體健康。

捐血日詳情加下:

仍些口可		1 -
		學校捐血日
日	期:	三月八日 (星期五)
時	間及地點:	早上 9:30 至下午 3:45
活	動 地 點 :	學校禮堂
服	飾 :	整齊校服

請填妥以下回條,並於二月二十四日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如 有任何查詢,歡迎致電 2443 9899 與何乃昌老師或梁蕊熙老師聯絡。

此致 貴家長

> 東華三院馬振玉紀念中學校長 東華三院 馬振玉 紀念中學 (陳妙霞)

二零二五年二月二十一日

<u> </u>				
°,				
東華三院馬振玉紀念中學	班號:			

東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 099/24-25 學校捐血日 2024/25

敬覆者:本人為 學生	之家長,已知悉上述通告之內容,並
□ 同意敝子弟參與捐血活動。	
□ 不同意敝子弟參與捐血活動。	

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

<b>ル</b>	
家長姓名:_	
學生聯絡電話:	
家長聯絡電話:	

**家長簽署·** 

## TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 099/24-25 Blood Donation Day

21st February 2025

## **Dear Parents**

In response to the Red Cross's call to "Donate Blood, Save Lives," our school has specially invited the Hong Kong Red Cross Blood Transfusion Service Centre to hold a Blood Donation Day on campus on 8<sup>th</sup> March 2025 (Friday). Participants will take part in the blood donation activity at a specific time on that day.

The blood donation activity is highly meaningful, as it not only contributes to the community and helps those in need but also allows participants to experience the preciousness of life. This event is open to students aged 16 or above. First-time donors aged 16 to 17 must obtain parental consent and complete the "Parent/Guardian Consent Form" before donating blood; the consent form will be distributed later. Participants are requested to bring their HKID card or valid travel document on the day of donation and ensure they have adequate rest, have breakfast, and are in good health.

We sincerely invite your child to take part in the activity and the details are as follows:

, ,	
	Blood Donation Day
Date :	8 <sup>th</sup> March 2025 (Friday)
Time :	9:30 am to 3:45 pm
Venue :	School Hall
Dress code :	School uniform

Please return the signed e-reply slip by 24<sup>th</sup> February 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr Ho Nai Cheung or Miss Liang Rui Xi on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.